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Abstract (en)
Closures are known, which only permit the contents of the container to be squeezed out in an unsatisfactory manner and are furthermore of relatively
complex design and therefore expensive to manufacture. The object of the invention, in addition to cost-effective manufacture, is also to permit the
contents to be squeezed out of the container in an optimum manner. For this purpose, provision is made for the lid part (5) to consist of a material
of high elasticity and to be firmly connected to a supporting body (4) which is formed from a material of less elasticity and is otherwise joined to the
neck of the bottle (1) or to the closure (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Es sind Verschlüsse bekannt, die ein Herausdrücken des Behälterinhalts nur unbefriedigend ermöglichen und darüber hinaus relativ aufwendig
konstruiert und daher teuer in der Herstellung sind. Die Aufgabe der Erfindung ist es, neben einer kostengünstigen Herstellung auch ein optimales
Herausdrücken des Behälterinhalts aus dem Behälter zu ermöglichen. Dazu ist vorgesehen, daß das Deckelteil (5) aus einem Material hoher
Elastizität besteht und mit einem Tragkörper (4) fest verbunden ist, der aus einem Material geringer Elastizität gebildet und am Hals der Flasche (1)
bzw. am Verschluß (2) im übrigen angeschlossen ist. <IMAGE>
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